
Dobro delo delegacij
Delovna skupina predsedstva OK SZDL Ljubljana

Centerje končala obiske v vseh krajevn/h skupnostih
v občini. O namenu obiskov in prvem od njih, ki je
potekal v KS Josip Prašnikar, smo poročaliže vprejš-
nji števllki, tokrat pa bomo posvetili nekaj več pozor-
nostl uspehom In problemom, na katere so opozorili
ob obisku v krajevni skupnosti Gradišče.

Največ pozornosti so name-
nili problemom stanovanjske-
ga gospodarstva, ki so v kra-
jevni skupnosti najbolj pere-
či. Hišna samouprava, ki ji
nov zakon daje posebno širi-
no, je okrnjena in vprašljiva.
Po novem zakonu o stano-
vanjskem gospodarstvu pri-
pada hišnim svetom in skup-
nostim stanovalcev - ki, mi-
mogrede, marsikje še niso za-
živele - manj sredstev, kot po
starem, Hišne svete skrbijo
visoki stroški, če upravljanje
in razna opravila, ki jih pred-
videva zakon, izročijo Stan-
investu. Staninvest, ki ima
nezadovoljivo 'kadrovsko za-
sedbo, nenehno draži uprav-
ljanje, zdaj znašajo že 19 od-
stotkov najemnine, kar pome-
ni glede na lansko leto 36-od-
stotno .povišanje (pred 10 leti
so znašali 6,9 odstotka).
Predvsem moti krajane, da
Staninvest kar jemlje sred-
stva iz stanarin, ne da bi čakal
na potrditev skupščine dele-
gatov.

Velik problem so tudi ne-
plačane stanarine, ki jih je v
naši občini že kar zajetna vso-
ta. Zato so se mnogi razprav-
ljalci zavzeli, da mora sodišče
ukrepati hitreje. Ce pa so sta-
novalci, ki iz objektivnih
vzrokov res ne zmorejo plače-
vati stanarine, je treba poiska-

ti ustrezno pomoč in rešitev v
okviru krajevne skupnosti.

V razpravi so omenili, da je
v občini Center več kot 300
hiš, starih več kot sto let (od
tega 19 v Gradišču). Za obno-
vitev bo potrebno solidar-
nostno prelivanje sredstev
znotraj mesta Ljub.ljane. Iz-
pad denarja zaradi neplačanih
stanovanjskih obveznosti pa
lahko pomeni korak več k
propadanju tudi mlajših sta-
novanjskih poslopij.

Glede delovanja delegat-
skega sistema smo izvedeli*
da zelo dobro deluje splošna
ddegacija, katere sestava je
zadovoljiva; vselej je tudi
sklepčna, kar nedvomno do-
kazuje, da je odgovornost de-
legatov na visoki ravni. Samo-
kritično pa so priznali, da je
delegacija še vedno premalo
povezana z bazo.

Pa niso ostali le pri samo-
kritičnosti; pri iskanju novih
oblik dela in obveščanja tako
delegatov kot delegatske baze
so izredno zaživele problem-
ske konference kot zelo pri-
merna oblika dela ter obve-
ščanje na zborih občanov, če-
mur bodo tudi v prihodnje
posvečali veliko pozorndsti.
Pri tem pa so opozorili, da
predvsem ko gre za povratno
informacijo, pogosto pozab-
ljamo na vlogo in pomen Do-

govorov in te možnosti obve-
ščanja ne izkoriščamo v to-
likšni meri, kot bi jo lahko.

Delegacija za samoupravno
stanovanjsko skupnost beleži
v novem mandatnem obdob-
ju dobro udeležbo in delegati
tudi na višjih ravneh odloča-
nja vselej prispevajo kon-
struktivne predloge in pri-
pombe. Lepo je zaživelo tudi
delo delegacije za telesno kul-
turo, ki poskuša s priložnost-
nimi in redno organiziranimi
akcijami pridobiti k športu in
rekreaciji kar največ kraja-
nov. Že leta nazaj in tudi letos
pa slabše deluje delegacija za
vzgojo in izobraževanje; k te-
mu je treba dodati, da ne ve-
dno po lastni krivdi, saj so de-
legati vse prepogosto pred
dejstvom, da lahko le potrdijo
to, kar so pripravile strokovne
službe, brez alternativnih
možnosti, med katerimi bi se
lahko odločali.

Zelo uspešno in aktivno pa
delujejo v krajevni skupnosti
Gradišče društvo prijateljev
mladine, krajevna organizaci-
ja ZZB NOV, društvo upoko-
jencev in krajevna organizaci-
ja RK. Ob raznih akcijah pa so
pokazali veliko mero solidar-
nosti in pripravljenosti za de-
lo prav vsi krajani krajevne
skupnosti. Tako so si, na pri-
mer, več kot leto dni prizade-
vali za postavitev kontejnerja
za steklo. Končno jim je uspe-
lo in v kontejnerju že zbirajo
sekundarne surovine. Tudi na
ta način, ki je brez dvoma vre-
den posnemanja, prispevajo v
Gradišču k stabilizaciji.
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